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Møtereferat  

 

Deltakere: Frode Fjeldsbø, Unn Birkeland, Marit Høie, Magnar Mæland, Liv Todnem, 
Astrid R. Førli, Ellinor Madland, Espen Aaserud Karlsen, Jone Haarr 

Forfall:  

Referent: Inger Marie Refsland Voll Gjesdal kommune 

Gjelder: Referat fra møte i politisk ledergruppe 17.9.20 

Møtedato: 17.09.2020  Møtetid: 17:00 Møtested: Teams  og 
formannskapssalen 

 
 

Vår ref. Dato 
20/04768-2 17.09.2020 
 
Orientering om kommunens koronaberedskap 
 
I tiden framover vil kommunen prøve å øke bevisstheten rundt smittevern.  
Ansatte oppfordres til å holde 2 meters avstand, samt å oppfordre til digitale møter. Antall 
deltakere på fysiske møter bør også avgrenses.  
 
Utvalgsmøtene avholdes fysisk på Veveriet – her kan en enkelt holde 2 meters avstand. I 
kommunestyret ser en på alternative løsninger – ikke mulig å holde 2 meter i storsalen på 
Veveriet. Eventuelt må møtet avholdes på Teams.  
 
 
Drøfting av noen problemstillinger knyttet til nytt delegeringsreglement og 
saksbehandlingsreglement 
 
Delegeringsreglementet og saksbehandlingsreglementet skal revideres i år.  
 
Ordfører la fram noen forslag til mulige endringer i reglementet som ble drøftet av politisk 
ledergruppe.  
 
Politisk ledergruppe er samstemt i at en forsøker å sende ut sakene 14 dager før møtene, slik 
praksis er. Det foreslås også at frist for interpellasjoner og spørsmål fortsatt skal være 10 dager. 
En bør også tenke på om spørsmål i større grad kan løftes inn i utvalgene.  
 
Prinsipielle spørsmål: det foreslås at formuleringen står i dokumentet slik som i dag, men at 
ordfører og rådmann diskuterer dette temaet oftere.  
Viktig at politikere også følger med og evt. stiller spørsmål på eller etterlyser saker til politisk 
behandling.  
 
Anke- og klageutvalget – det vurderes om dette må omorganiseres og eventuelt organiseres 
som et eget utvalg.  
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Skriv om habilitet 
 
Dette skrivet kan være greit å ha som retningslinjer mtp. habilitet i saker. Skrivet sendes ut 
sammen med referatet.  
 
 
Diverse informasjon ved ordfører og rådmann 
 

- Lønnsoppgjør i offentlig sektor er stort sett gjennomført.  
- Spennende arbeid med kommuneplanens samfunnsdel er i gang. Skal prøve å få 

kommunens avdelinger tettere på innholdet i samfunnsdelen.  
- Jobbes med økonomi og budsjett – avdelingene jobber med budsjettering. Budsjettet er 

og blir trangt. Budsjettet legges fram 2. november. 
- Ny kommunalsjef i helse og velferd, Stig Egeland, er på plass. I forbindelse med dette 

må det ansettes ny virksomhetsleder for forebygging og mestring.  
- I kommende møterunde kommer bla. følgende saker til behandling: 

o Tertialrapport 
o Bruksplan for skole- og barnehage – hvordan skal vi jobbe med denne framover? 
o Gravplass Dirdal  

- E39: Ordfører informerte om status for E39 og arbeidet med denne. Det kommer sak til 
politisk behandling vedr. bompengefinansiering på strekningen Ålgård – Bue.   

- FV450: Ordfører har skrevet oversendt et brev til fylkesordfører hvor en etterspør 
framgang i prosjektene på veien. Staten har bevilget penger til rassikring i Bergsura. 
Denne saken skal behandles i samferdselsutvalget i fylket.   

- Initiativ fra Tore Kvæven som jobber for å få til en folkeavstemming for å stemme over 
om Øvre Sirdal skal bli en del av Gjesdal kommune.  

- Gjesdal er sekretariat for Jærrådet denne perioden. Møte avholdes neste uke (23.9). På 
agendaen står bl.a næringssamarbeid i regionen, beredskapssamarbeid og 
luftveislegevakt. 

- Møte med fastleger i forrige uke, med innspill i forhold til fastlegesituasjonen i 
kommunen. Fikk innspill til hvordan en kan få på plass ny fastlege i Gjesdal.  

- Førerløse busser. Prosjektet er nå avsluttet og dette har vært en suksess. Gjesdal har 
hatt mange flere passasjerer enn flere av de andre testkommunene. Gjesdal er som 
eneste kommune satt opp med to testpiloter. Den andre piloten er fra Finland og 
avventer foreløpig koronasituasjonen før de kan komme inn i Norge.  

- Lysefjorden Utvikling – Gjesdal er en del av dette. Ordfører og næringssjef var på 
befaring med disse onsdag 16.9.20.  

- Dumpet søppel på vei mot Sikvaland. Det er besluttet at dette forholdet anmeldes.  
- Resolusjon om Moria – antallet bosatte flyktninger bosatt i Gjesdal er 6, og ikke 13 

stykker som det ble opplyst om i kommunestyret.  
- Tunnelen til Frafjord skal stenges i en periode pga vedlikehold. Kommunen har ikke 

mottatt noe informasjon om dette, og ordfører vil sende en henvendelse til Statens 
Vegvesen for å etterspørre mer informasjon. Her vil ordfører be vegvesenet se på 
muligheten for å bruke den gamle veien i perioden tunnelen er stengt, og vurdere om 
den kan åpnes mer permanent i turistøyemed. 

- TV-aksjon 2020 – digital bøssebæring i år. Ringeaksjon utgår, men kommunene 
oppfordres til å følge opp den digitale innsamlingen. 

- Mulighetsstudie svømmehall. Det jobbes med dette. Det planlegges for et dialogmøte 
vedr. dette før høstferien.  
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Eventuelt 
 

- Frustrasjon rundt resetting av passord hver 3. måned. Bør vurdere innføre to-
trinnsautentisering i stedet. Ordfører og politisk sekretariat ser på dette.  

- Opplæring for politikere – foreslår å invitere noen som kan si noe om sikkerhet på nett, 
både direkte og indirekte.  
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